

歷奇設施額外器材申請表 (請用中文填寫)

*場地一般提供基本設施以供使用，詳情請參與歷奇設施基本器材一覽表 (場地申請表附頁)。

地址:新界葵涌葵盛圍 32 至 40 號

電話:2420 0266 傳真:2612 2492 電郵: adventure@ymca.org.hk

申請機構 / 會所: _____ 負責人姓名: _____

使用日期: 二零二__年__月__日 時間: _____ 至 _____ 參加人數: _____人

#如申請多於一天,需每一天一張申請表

使用設施: 高空繩網 室內繩索訓練場地 緣繩下降 運動攀登場地

需要申請使用之額外器材:

	器材項目	申請數量	批核數量	借取	交還
1.	高延伸繩索 60m/30m/15m	條	條		
2.	低延伸繩索 60m/30m/15m	條	條		
3.	繩籃	個	個		
4.	全身式安全帶	條	條		
5.	兒童全身式安全帶 (40KG 以下)	條	條		
6.	坐式安全帶	條	條		
7.	安全帽	個	個		
8.	防護器(花籃) 連 SF 扣 x1,ML 扣 x2	組	組		
9.	滑輪組 連 ML 扣 x2	組	組		
10.	OVAl ML 鋼扣 (SINGING ROCK)	個	個		
11.	八字下降器	個	個		
12.	拯救八字下降器	個	個		
13.	180cm 扁帶	條	條		
14.	練習繩索 (非攀爬使用)	條	條		
15.	訓練假人 (30KG)	個	個		
16.	場地 4:1 救援系統 練習包 - 繩袋 x 1 個 - 拯救繩 x 1 條 - 雙軌道滑輪 x 2 個 - 上升器 x 1 個 - 長短連接帶 x 1 條 - 拯救菊繩 x 1 條 - 自動鎖 D 型鋼扣 x 10 隻 - 拯救 8 字下降器 x 1 個	套	套		

註: 1) 使用之場地及器材必須正確使用及保持完好無缺, 如有任何損壞或遺失, 使用者須照價賠償有關之行政服務費。

2) 此申請表格需於場地申請使用前五天作出申請, 否則有關額外器材之申請可能不獲接納。

3) 本會所保留一切之最後決定權, 如有任何更改以本中心之決定為準。

申請者核對後簽署

職員核對後簽署

機構負責人簽署及團體印鑑: _____ 填表日期: _____

※ 此表格必須有申請機構負責人簽署及團體印鑑方為有效。

※ 收集個人資料聲明

香港中華基督教青年會(下稱「本會」)會遵守及履行個人資料(私隱)條例之規定, 並確保你的個人資料準確及安全。你的個人資料(包括你的姓名、電郵地址及其他)或會被本會透過電話/郵寄/電子郵件, 用作聯絡通訊、籌款、推廣活動、研究調查及其他通訊及推廣之用途。若你希望停止接收本會資訊, 請將中英文全名、會員證號碼及電話號碼, 電郵予新界會所(ntcentre@ymca.org.hk.) 以辦理相關手續。如有查詢, 請致電 2420 0266 與本會聯絡。

Additional Adventure Equipment Application Form.

* The venue generally provides basic equipment. For more details, please refer to the list of basic adventure facilities equipment (attached on the venue application form).

Address: 32-40 Kwai Shing Circuit, Kwai Chung, New Territories

Telephone: 2420 0266 Fax: 2612 2492 Email: adventure@ymca.org.hk

Applying Organization : _____ Person in Charge : _____

Date : 202__ / ____ / ____ Time : _____ to _____ No. of Participants : _____
 If applying for more than one day, a separate application form is required for each day.

Facility usage: Traditional Rope Course Indoor Rope Access facility Abseiling (5/F) Sport Climbing

Additional Adventure Equipment required:

	Items of equipment	required	Approved	Borrow	Return
1.	High Stretch Rope 60m/30m/15m	pc(s)	pc(s)		
2.	Low Stretch Rope 60m/30m/15m	pc(s)	pc(s)		
3.	Laundry basket	pc(s)	pc(s)		
4.	Full Body Harness	pc(s)	pc(s)		
5.	Child Full Body Harness (Below 40KG)	pc(s)	pc(s)		
6.	Sit Harness	pc(s)	pc(s)		
7.	Helmet	pc(s)	pc(s)		
8.	Pulley Set w/ ML Carabineer x2	set(s)	set(s)		
9.	ATC type belay device w/ SL Carabineer x1, ML Carabineer x2	set(s)	set(s)		
10.	OVAL ML Carabineer (Singing Rock)	pc(s)	pc(s)		
11.	Figure 8 Descender	pc(s)	pc(s)		
12.	Rescue Figure 8 Descender	pc(s)	pc(s)		
13.	180cm sling	pc(s)	pc(s)		
14.	Practice ropes (non-climbing use)	pc(s)	pc(s)		
15.	Training Dummy	pc(s)	pc(s)		
16.	4:1 Rescue Kit - Rope Bag x 1 pc - Rescue Rope x 1 pc - Pulley x 2 pcs - Ascender x 1 pc - Daisy Chain x 1 pc - Double Progression lanyard x 1 pc - Tri-lock D Carabineer x 10 pc - Rescue Figure 8 Descender x 1 pc	set	set		

Note:

- 1) The venue and equipment must be used correctly and kept in good condition. Any damage or loss shall be compensated by the user at the administrative service fee rate.
- 2) This application form should be submitted at least five days prior to the intended usage date. Otherwise, the application for additional equipment may not be accepted.
- 3) The centre reserves the right to make the final decision on any matters. All changes shall be subject to the centre's discretion.

Applicant to verify and sign

Staff Certificate Correct

Signature & Chop of Organization : _____ Date of Application: _____

※ This form is only valid when signed by the organization's representative and affixed the organization's stamp.

Personal Information Collection Statement

Chinese YMCA of Hong Kong undertakes to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to ensure that personal data kept are accurate and secure. Your personal information (including your name, email address, etc.) may be used by Chinese YMCA of Hong Kong for the purposes of sending you organizational updates, fundraising appeals, event invitations, surveys and other communication and marketing via telephone/post/electronic mails. If you do not wish to receive any communication from us, please email your Chinese and English full name, together with your membership number and telephone number to New Territories Centre at ntcentre@ymca.org.hk. For any enquiries, please contact us at 2420 0266